
受資助機構名稱:

Name of Grantee :

計劃名稱: 計劃編號:

Project Name: Project No.:

計劃涵蓋時期: 至 

Project Period: to

銀行利息收入涵蓋時期: 至 
Bank Interest Income Covering Period: to

計劃總核准預算:
Total Approved Budget for the Project:

銀行利息收入 (註) Bank Interest Income (Note)

日/月/年 
Day/Month/Year

銀行利息收入
Bank Interest Income

(HK$)

0.00

0.00

0.00

0.00

0.00

0.00

總銀行利息收入金額

Total Bank Interest Income Amount
0.00

註 Note: 

1.

2.

1.

2.

受資助機構聲明:
Declaration by Grantee:

本人謹代表計劃受資助機構，證明上述所匯報的收入，為計劃結存款項於銀行戶口而獲得的銀行利息收入。

I hereby certify on behalf of the Grantee that the above bank interest income was earned by the project balance depositing in Grantee's bank account.

計劃統籌人姓名: 職位:

Name of Project Coordinator:  Position:

計劃統籌人簽署: 日期:
Signature of Project Coordinator: Date:

受資助機構蓋章 Chop of Grantee:

社區投資共享基金 - 銀行利息收入表

此表格適用於所有受資助機構已開設或沒有開設計劃獨立銀行戶口。

All Grantees with or without separate bank account for operating the above project has to complete this Form.

受資助機構如已申請不開設計劃獨立銀行戶口，可按計劃存款結餘於機構銀行戶口總結餘，以比例方法計算計劃的銀行利息收入，

並提交計算明細。

For Grantee without separate project bank account, please calculate the bank interest income ratio between the project balance and the total 

balance in Grantee's bank account, and provide calculation breakdown in this Form.
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